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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De resultaten van de taalscreening van de Vlaamse overheid in het 

Nederlandstalig onderwijs in Brussel 

___________________________________________________________________________ 

 

Mijnheer het collegelid, 

 

Uit de tweede taalscreening van de Vlaamse overheid bleek dat 14 procent van de kinderen in 

de derde kleuterklas onvoldoende scoort op vlak van het Nederlands, waarbij 4 percent van 

deze kinderen nood heeft aan intensieve begeleiding. Op het eerste zicht lijken de resultaten 

gelijkaardig met vorig jaar, toen 15 procent van de kinderen slecht scoorde op de taalscreening.  

Indien de resultaten meer in de diepte worden bekeken, vallen vooral de regionale verschillen 

en het verschil tussen steden en het platteland op. Zo gaat het in het Brussels Hoofdstedelijk 

Gewest immers om 25 procent van de kinderen, waarvan 8 procent intensieve begeleiding nodig 

heeft. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 

- Hoe interpreteert u de resultaten van de tweede taalscreening van de Vlaamse overheid? 

Kan u eventuele opmerkelijke tendensen duiden in de resultaten van de tweede taalscreening? 

Zijn er opmerkelijke verschillen en hoe duidt u deze? 

 

- Zijn er scholen in Brussel die de taalscreening niet afnamen? Kan u om welke scholen 

het gaat en waarom zij niet deelnamen? Bestudeert u de mogelijkheden om middelen vrij te 

maken ter ondersteuning van overbelaste scholen die hier niet toe geraken? 

 

- Wanneer zat u laatst samen met vertegenwoordigers uit de sector omtrent dit dossier? 

Welke knelpunten of voorstellen kwamen er naar voor uit dit overleg?  

 

- Welk gevolg of welke gevolgen worden er gegeven aan de resultaten van de 

taalscreening in het Nederlandstalig onderwijs in Brussel? Op welke manier werd dit 

geëvalueerd na de eerste screening en op welke manier heeft deze evaluatie eventueel 

bijgedragen tot bijsturing van de maatregelen? 

 

- In welke mate en in welke vorm biedt het OCB ondersteuning aan scholen in verband 

met deze thematiek? Op welke manier werkt dit aanvullend met de aanvullende zorguren die 

Vlaanderen aanbiedt? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

Bianca Debaets 


